

SATRIP

PSYCHEDELIC GROOVE

FULL-ON • PSYTEK • TWILIGHT • GROOVY



RIEN N'ARRÊTE UN PEUPLE QUI DANSE.

MASSER LA PLANÈTE AVEC NOS PIEDS.

DIFFERENT ROOTS. SAME FREQUENCY.

SATRIP
ELECTRONIC PRESS KIT
2026



FR — BIOGRAPHIE

Satrip est un DJ autodidacte et nomade, actif depuis 2000. Son parcours l'a mené des sound systems français aux dancefloors internationales, à travers l'Europe et l'Asie.

Sa musique puise dans la culture psytrance et dans une vision du dancefloor comme un espace de connexion, de liberté et de joie collective. Chaque set est une invitation au voyage, où l'énergie du public et celle du DJ se rencontrent pour créer une seule et même fréquence.

Rassembler, faire danser et envoyer une énergie positive à notre planète sont au cœur de sa démarche.

EN — BIOGRAPHY

Satrip is a self-taught and nomadic DJ, active since 2000. His journey has taken him from French sound systems to international dancefloors across Europe and Asia.

His music draws from the psytrance culture and a vision of the dancefloor as a space of connection, freedom and collective joy. Each set is an invitation to travel, where the energy of the crowd and the DJ meet to create a single frequency.

Bringing people together, making them dance and sending positive energy to our planet are at the heart of his approach.

MUSIC CONNECTS WORLDS

PEOPLE CONNECTED TO THE SAME FREQUENCY

